



GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF VANUATU
VACANCY NOTICE

The Office of the Attorney General wishes to advertise the following vacancies:

Position: 20 & 21 Role:	Two (2) Financial Analyst (FIU) To receive and analyse financial transactions, reports and information, and making recommendations to relevant persons, receiving and disclosing information as specified in the AML & CTF Act No. 13 of 2014.
Position: 22 Role:	Compliance Officer CTSP (FIU) To ensure compliance of financial institutions (CTSP) with the requirements of the AML & CTF Act No. 13 of 2014.
Qualification:	BA degree in any of the following fields - Accounting, Banking and Finance, Business Administration or Management and Public Administration from a recognised university. Must demonstrate good command of writing and analysis, be outspoken and possess strong and confident character.
Position: 23 Role:	Senior Officer – Intelligence To undertake strategic analysis on all reports and information received and conduct research into money laundering, terrorism financing and proliferation financing trends and patterns as specified in the AML&CTF Act No. 13 of 2014.
Qualification:	BA degree in any of the following fields - Accounting, Banking and Finance, Business Administration or Management and Public Administration from a recognised university. Must demonstrate good command of writing and analysis, be outspoken and possess strong and confident character. At least 6 year of work experience is required.

Interested applicants should contact our Human Resources Officer on phone No. 22362 or email llmariki@vanuatu.gov.vu, to obtain a copy of the Salary Package, Selection Criteria and Duty Statement. All written applications must be supported with at least one page written statement addressing the duty statement of the position. Applicants must provide certified transcripts, a copy of birth certificate and CV and address to:

The Attorney General
Office of the Attorney General
PMB 9048
Port Vila

To be eligible for appointment applicant must be a citizen of Vanuatu.

Applications for these positions must be received by close of business **4:30pm Monday 30 March 2026**. Those who have previously applied for positions 20, 21 & 22 don’t need to re-apply.

GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE DE VANUATU
AVIS DE VACANCE

Le bureau de l’Attorney général souhaite porter à la connaissance du public les vacances de postes suivantes :

Postes : 20 et 21 Attributions du poste :	Deux (2) Analystes financiers – Bureau du renseignement financier (BRF) Recevoir et analyser des opérations financières, des rapports et des informations, formuler des recommandations aux personnes concernées, recevoir et divulguer des informations conformément aux dispositions de la Loi No.13 de 2014 sur la Lutte contre le blanchiment d’argent et le financement du terrorisme.
Poste : 22 Attributions du poste :	Agent chargé de la conformité CTSP - Bureau du renseignement financier (BRF) Veiller à la conformité des institutions financières (CTSP) aux exigences de la Loi No. 13 de 20214 relatives à la lutte contre le blanchiment d’argent et le financement du terrorisme.
Qualifications :	Titulaire d’une licence en droit ou dans l’un des domaines suivants : comptabilité, banque et finance, administration des affaires ou gestion et administration publique délivrée par une université reconnue. Le candidat doit démontrer une bonne maîtrise de la rédaction et de l’analyse, être capable de s’exprimer avec assurance et posséder un caractère fort et confiant.
Poste : 23 Attributions du poste : Qualifications :	Agent supérieur – Renseignement Effectuer des analyses stratégiques de l’ensemble des rapports et informations reçus et mener des recherches sur les tendances et les schémas liés au blanchiment d’argent, au financement du terrorisme et au financement de la prolifération, conformément aux dispositions de la Loi n° 13 de 2014 relative à la lutte contre le blanchiment d’argent et le financement du terrorisme.
	Titulaire d’une licence en droit ou dans l’un des domaines suivants : comptabilité, banque et finance, administration des affaires ou gestion, ou administration publique, délivrée par une université reconnue. Le candidat doit démontrer une bonne maîtrise de la rédaction et de l’analyse, être capable de s’exprimer avec assurance et posséder un caractère fort et confiant. Au moins six (6) années d’expérience professionnelle sont requises.

Les candidats intéressés doivent communiquer avec notre agent des ressources humaines au numéro 22362 ou par courriel à llmariki@vanuatu.gov.vu pour obtenir le dossier comprenant le régime salarial, les critères de sélection et la fiche de poste. Toute candidature écrite doit inclure un exposé d’au moins une page couvrant les responsabilités décrites dans la fiche de poste, ainsi que des relevés de notes certifiés, une copie de l’acte de naissance et un CV. Les candidatures doivent être adressées à :

L’Attorney général
Bureau de l’Attorney général
SPR 9048
Port-Vila

La nomination est réservée aux citoyens de Vanuatu.

Les candidatures pour ces postes doivent être reçues au plus tard à **16h30, le lundi 23 mars 2026**.

Les personnes ayant déjà postulé pour les postes 20,21, et 22 ne sont pas tenues de soumettre une nouvelle candidature.

GAVMAN BLONG RIPABLIK BLONG VANUATU
TOK SAVE LONG SAED BLONG WOK

Ofis blong Atoni Jenerol i stap advetaesem olgeta posisen ia:

Posisen: 20 mo 21 Rol:	Faenansol Analist (FIU) Risivim mo analaesem ol faenansol transaksen, ripot mo infomesen, mo mekem ol rikomendesen long ol stret man, risivim mo givimaot ol infomesen olsem we oli tokbaot i klia insaed long AML & CTF Act No. 13 of 2014.
Posisen: 22 Rol:	Komplaeans Ofisa CTSP (FIU) Mekem sua se ol faenansol institusen oli komplae wetem ol rikwaemen blong AML & CTF Act No. 13 of 2014.
Kwalifikesen: Tu (2)	BA digri long eni long olgeta eria ia - Akaonting, Banking mo Faenans, Bisnis Administresen o Manejmen mo Pablik Administresen long wan yunivesiti we kaontri i luk save. Save raet gud mo mekem gudfala analisis, hemi open mo gat wan strong mo konfiden fasin.
Posisen: 23 Rol:	Sinia Ofisa – Intelijens Mekem stratejik analisis long evri ripot mo infomesen we oli risivim mo mekem risej long mane londring, terorisim faenansing mo ol proleferesen faenansing trend mo paten olsem we oli tokbaot i klia insaed long AML&CTF Act No. 13 of 2014.
Kwalifikesen:	BA digri long eni long olgeta eria ia - Akaonting, Banking mo Faenans, Bisnis Administresen o Manejmen mo Pablik Administresen long wan yunivesiti we kaontri i luk save. Save raet gud mo mekem gudfala analisis, hemi open mo gat wan strong mo konfiden fasin. Mas gat samples 6 yia blong wok eksperiens.

Man we hem i intres i save kontaktem Human Risos Ofisa blong mifala, long telefon namba ia 22362 o imel i go long llmariki@vanuatu.gov.vu, blong karem wan kopi blong Kraeteria We Oli Wantem mo Stetmen Blong Diuti. Evri aplikesen i mas kam wetem wan peij blong stetmen we man i raetem we hemi adresem diuti stetmen blong posisen ia. Provaedem olgeta transkrip we oli setifaem, wan kopi blong setifiket we yu bon mo CV mo adresem i kam long:

Atoni Jenerol
Ofis blong Atoni Jenerol
PMB 9048
Port Vila

Man we i aplae i mas wan sitisen blong Vanuatu.

Aplikesen i klos long **4.30pm long Mandeï namba 23 Maj 2026**. Olgeta e oli bin aplae finis from posisen 20,21 mo 22, bambae oli no nid blong aplae bakagen.